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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2017/18:146 Antalet vargar i Sverige

I sitt svar på min skriftliga fråga 2017/18:95 beskriver miljöministern att 
riksdagens mål om 170–270 vargar har överprövats av Naturvårdsverket som 
menar att en livskraftig vargstam förutsätter 300 vargar samt att en individ 
invandrar från Finland eller Ryssland och att denna reproducerar sig med en 
skandinavisk varg varje femårsperiod. 

Först vill jag framföra mitt missnöje med att miljöministern inte tydligt ställer 
upp på riksdagens fastställda mål om antalet vargar utan låter en 
förvaltningsmyndighet överpröva beslut som har fattats i demokratisk ordning. 

Ministerns svar väcker också en tydlig följdfråga. Vad händer om inte en finsk 
eller rysk varg invandrar och reproducerar sig? Oron är att det skulle innebära 
att staten inriktar sig på att ha en ännu större vargstam med alla problem som 
det innebär för svensk lands- och glesbygd.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga miljöminister Karolina Skog:

 

Hur stor anser ministern och regeringen att den svenska vargstammen behöver 
vara i händelse av att en rysk eller finsk varg inte invandrar vart femte år?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-24
Besvaras senast
2017-11-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


